

## Notes to Contributors / Directives aux auteurs(es)

---

The CJPS/RCSP employs a double-blind review process with at least two reviews for every submission. All submissions to the Journal, with the exception of book reviews, are processed through the Editorial Manager system at <https://www.editorialmanager.com/cjps-rcsp>. Research articles should be no more than 10,000 words in length (all material included) and research notes no more than 6,000 words; both should be submitted in MS Word, double-spaced and in no smaller than a 12-point typeface. Abstracts should be 150-words in length. Authors can include material that is supplementary in nature to the manuscript (such as additional tables, figures, appendices, or interview questionnaires) to be available as an online appendix only. Book reviews should be no more than 800 words in length and submitted directly to the book review editor via email; please note that the Journal does not accept unsolicited book reviews. The CJPS/RCSP does not require that initial submissions be formatted to either our style guide or citation style (found on the journal website at <https://www.cambridge.org/core/journals/canadian-journal-of-political-science-revue-canadienne-de-science-politique>) until after a manuscript is accepted for publication.

La Revue utilise un processus d'examen à double insu comportant au moins deux évaluations pour chaque soumission. Toutes les soumissions à la Revue sont traitées via le système de suivi en ligne Editorial Manager à l'adresse <https://www.editorialmanager.com/cjps-rcsp/>. Les articles de recherche ne doivent pas dépasser 10 000 mots (tout matériel inclus), quant aux notes de recherches elles ne doivent pas excéder les 6 000 mots; les soumissions doivent être préparées en MS Word, à double interligne et dans une police de caractères d'au moins 12 points. Les résumés doivent avoir une longueur de 150 mots. Les auteurs(es) peuvent inclure des éléments qui complètent leur manuscrit (tels que des tableaux, des figures, des annexes ou encore des questionnaires d'entrevue) qui ne seront disponibles que sous forme d'annexe en ligne. Les recensions doivent avoir une longueur maximale de 800 mots et soumis directement à l'éditeur par courriel ; veuillez noter que la Revue n'accepte pas les recensions non sollicitées. La Revue n'exige pas que les soumissions initiales soient mises au format de la revue disponible sur le site Web à l'adresse <https://www.cambridge.org/core/journals/canadian-journal-of-political-science-revue-canadienne-de-science-politique> lors de la soumission d'un texte. Ces directives devront cependant être appliquées après l'acceptation d'un manuscrit pour publication.

---

**The Editorial Board considers manuscripts on an exclusive basis only; that is, a manuscript submitted for consideration must not have been previously published, nor be under consideration, nor accepted for publication, elsewhere. The Board may judge manuscripts unsuitable if they are too narrow or specialized for an omnibus political science journal.**

**Le comité de rédaction considère que les manuscrits lui sont soumis en exclusivité; c'est-à-dire qu'un manuscrit soumis ne doit pas avoir déjà été publié, soumis ou accepté pour publication dans une autre revue. Le comité peut considérer inadmissibles des manuscrits portant sur des sujets trop spécialisés ou trop étroits.**

---

Correspondence in English concerning manuscripts should be addressed to Cameron Anderson, Western University, [cander54@uwo.ca](mailto:cander54@uwo.ca)

On doit adresser toute communication en français au professeur Mélanie Bourque, Université du Québec en Outaouais, Gatineau, Québec; Courriel: [melanie.bourque@uqo.ca](mailto:melanie.bourque@uqo.ca)

---

INDEXED IN / INDEXÉE AU : *International Political Science Abstracts/Documentation politique internationale*; *CSA Political Science & Government: A Guide to the Periodical Literature*; *ABC-CLIO: Historical Abstracts*; *ABC-CLIO America: History and Life*; *Political Science Abstracts*; *Point de Repère : index analytique d'articles de périodiques de langue française*; *Academic Abstracts*; *Social Science Source*; *Social Sciences Index*; *Sociological Abstracts (partial/partiel)*; *EBSCO: Academic Search Premier*; *United States Political Science Documents*; *Arts & Humanities Citation Index (A&HCI)*; *Current Contents/Social and Behavioral Sciences*; *Social Sciences Citation Index*; *International Bibliography of the Social Sciences*; *Social Scisearch*; *Research Alert*; *PAIS Bulletin and PAIS Foreign Language Index*; *Canadian Periodical Index/Index de périodiques canadiens*; *Canadian Magazine Index and available on-line in the Canadian Business and Current Affairs Database*; *Fachinformationsverbund, Internationale Beziehungen und Länderkunde, Freie Universität Berlin*; *Electoral Studies*; *Index to Canadian Legal Literature/Index à la documentation juridique au Canada (partial/partiel)*; *Index to Canadian Legal Periodical Literature (partial/partiel)*; *Indian Book Review Digest (partial/partiel)*; *International Political Science Information Service*; *IBZ (Internationale Bibliographie der Zeitschriftenliteratur)*; *IBR (Internationale Bibliographie der Rezensionen)*.

